
PROTOKÓŁ Nr 5/2016 
przebiegu   posiedzenia stałej  Komisji ds.  Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z  dnia 15 kwietnia 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie  Urzędu Miasta Zielona  
Górze przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41,  początek godzina 14.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz  Spraw Społecznych  radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach poszczególnych Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach:  Panią Hannę  
Ratajczak- Garbej Kierownika Biura  Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Panią Joannę Izydorczyk 
Inspektora ds. Oświaty, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza,  Kierownika Biura 
Dzielnicy Urszulę Zamiatała,  Panie i Panów  radnych.  
 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji  powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek 
posiedzenia poczym odczytał porządek przesłany wraz z projektami uchwał w zawiadomieniach. 
Po odczytaniu  porządku,  spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Sebastian zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenia zgody na 
wprowadzenie do porządku posiedzenia projektów uchwał w sprawach: 
 
1) w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia numerów porządkowych jednostkom oświatowym – 
druk nr 158, 
2) w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wzorów formularzy podatkowych – druk nr 159, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 160, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 161, 

5) w sprawie opinii o projekcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Lubuskiego Parku Przemysłowego- druk nr 162, 

6) w sprawie opinii o wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach miasta Zielona Góra – druk 

nr 164. 

 

Więcej zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił o przegłosowanie zaproponowanej zmiany. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący  powiedział, że pierwszy  projekt uchwały dotyczy wydania opinii w sprawie  przekształcenia 
Gminnego Przedszkola Publicznego w siedzibą w Przylepie -druk nr 149. 
Pani Joanna Izydorczyk inspektor ds. oświaty, omówiła projekt uchwały podkreślając, że jest ona 
konsekwencją przyjęcia przez Radę Miasta uchwały wynikającej z inicjatywy radnych Miasta o 
przekształceniu Gminnego Przedszkola Publicznego z siedzibą w Przylepie. Oddziały jakie były w 
Przedszkolu Gminnymi będą teraz oddzielnymi placówkami, warunki pracy i płac pracowników placówek 
pozostaną zmian. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński- poprosił aby w naszych posiedzeniach udział brał Radca Prawny. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy odpowiedział, że Dzielnica nie ma swojego Radcy Prawnego, Radcy 
opiniują projekty i to niestety musimy akceptować jako zgodne z prawem. 
 
 



Po dyskusji  prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   7 osób, nikt nie był przeciw , 3 
osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  6 osób, nikt nie był przeciw, 4 wstrzymały się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3  wstrzymały się 
od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 41 w Zielonej Górze-druk nr 150. 
Pani Joanna Izydorczyk powiedziała że przedszkola  od nr 41 do nr 44 są to nasze dotychczasowe oddziały 
przedszkole, które teraz będą samodzielnymi jednostkami. 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński, spytał czy projekt uchwały dotyczący utworzenia przedszkoli  był poddany 
konsultacji. 
 
Pani Izydorczyk, odpowiedziała, że tak. Dzieci tak jak dotychczas będą dowożone do przedszkoli i szkół, 
rekrutacja dzieci do przedszkoli trwa do 22 kwietnia. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie nadania statutu Miejskiemu Przedszkolu  nr 41 w Zielonej Górze- druk nr 151. 
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 



głosu. 
 
 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
4/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 42 w Zielonej Górze-druk nr 152. 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
5/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie nadania statutu Miejskiemu przedszkolu  nr 42 w Zielonej Górze- druk nr 153. 
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
 
6/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 43 w Zielonej Górze-druk nr 154. 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 



Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
7/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie nadania statutu Miejskiemu przedszkolu  nr 43 w Zielonej Górze- druk nr 155. 
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
8/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
utworzenia Miejskiego Przedszkola nr 44 w Zielonej Górze-druk nr 156. 
Prowadzący posiedzenie  odczytał projekt uchwały i spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu 



 
9/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie nadania statutu Miejskiemu przedszkolu  nr 44 w Zielonej Górze- druk nr 157. 
 
 
Po dyskusji prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji 
o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw , 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 6  osób, nikt nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 7 osób, nikt nie był przeciw, 3 osoby  
wstrzymały się od głosu 
 
10/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie ustalenia numerów porządkowych jednostkom oświatowym-druk nr 158. 
Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Izydorczyk, inspektor ds. oświaty, uchwała wejdzie w życie z dniem 1 
września br.. 
Po omówieniu  projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie osoba wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8  osób, nikt nie był przeciw, 2 osoby  wstrzymały się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, 2 osoby  
wstrzymały się od głosu. 
 
15/ 
Prowadzący  powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w 
sprawie wysokości stawek czynszu  najmu lokali użytkowych w zasobach  miasta Zielona Góra-druk nr 164. 
Projekt uchwały omówiła Pani Hanna Ratajczak-Garbej Kierownik Biura Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej. 
Po omówieniu  projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania, w tym dotyczące wnoszenia opłat za korzystanie z lokali użytkowych 
przez organizacje pozarządowe, udzieliła Pani Kierownik. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.  Za przyjęciem projektu głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw , 



nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 10  osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał  się od głosu. 
 
Prowadzący posiedzenie oświadczył, że z uwagi na późną godzinę wnioskuję aby pozostałe projekty uchwał 
przenieść na obrady Sesji. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
   Protokołowała                   Przewodniczący Komisji 
                                                                     
  …………..…                   …………………..                                                                      
Weronika  Wziętek                                                                       Jarosław Bartkowicz 
 
 
 


